

The Greater Kansas City Chinese Christian Church
堪城華人基督教會

復活生命與生活
Resurrected life and living

主日崇拜程序 - 2011 年 10 月 9 日
Worship Schedule - October 9th, 2011

會牧: 馮國光弟兄
司琴: 謝揚藝姊妹

領會: 伍 雷弟兄
翻譯: 左 勇弟兄

宣召
Calling

詩篇 113:1-2
Psalms 113:1-2

眾坐
Seated

詩歌
Hymn

#200 哦願我有千萬舌頭
Oh, For a thousand tongues to sing

眾立
Standing

禱告
Prayer

眾立
Standing

讀經
Scripture

歌羅西書 3:1 - 4:1
Colossians 3:1 - 4:1

眾坐
Seated

詩歌
Hymn

#314 從我活出你的自己
Live out Thy life within me

眾坐
Seated

信息
Message

復活生命與生活
Resurrected life and living

紀培慶弟兄
Brother Chi

詩歌
Hymn

#291 哦，我要像你
O to be like Thee

眾立
Standing

禱告
Prayer

眾立
Standing

報告
Announcement

眾坐
Seated

一. 基督是我們的生命
Christ is our life

二. 從這新人是照著他的創造者的形像漸漸更新上，充分的認識主
Fully know the Lord, renew day by day according to the image of the creator of the new man

三. 在實際生活中，一同分享基督，存著感謝的心，在基督裡扎根、建造
在生命上長進、在信心上堅定
Share Christ in practical life with a thanksgiving heart. Rooted and built in Christ, grows in life, stands firm in faith.

報告 Announcement

1. 歡迎初次來到本堂聚會的弟兄姊妹與朋友。
Welcome brothers, sisters and friends who join our worship for the first time.
2. 主日學開始前有晨禱聚會，請弟兄姊妹參加為主日崇拜禱告。
Please join our prayer meeting in the sanctuary before Sunday school.
3. 教會禱告聚會每禮拜三晚 7:30-9:00 在本堂舉行。
Our church weekday prayer meeting is from 7:30 to 9:00 on Wednesday night.
4. 查經聚會周五晚 7:30-9:30 分北區, 南區, 東南區, 青年組, 歡迎弟兄姊妹與朋友們參加。
Bible study groups will include North, South, South-East, Youth groups. Welcome to join any one of the groups each Friday night from 7:30 to 9:30.
5. 清潔服事 Cleaning Service
本主日: 李樹明, 張華弟兄家 This Sunday: Brother Shuming Li and Hua Zhang's families
下主日: 李天時, 王軍弟兄家 Next Sunday: Brother Tianshi Li and Jun Wang's families